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Fritidsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2018-02-06 FRN 2018/24 

 

Plats och tid Söderslättshallen kl. 15.00–16.00 
  
Beslutande Anna Nordstrandh (S), Ordförande 

Gunnar Hedin (M) 
Mats Sjöslätt (C), Vice ordförande 
Mikael Månsson (M) 
Tomas Olsson (SD) 
Ismet Dedic (S) 
Anita Widerberg (S) 
Lena Bönnemark (M) 

  
Tjänstgörande ersättare Ola Olsson (C) 

Jeléna Simic (S) 
Christel Holmberg (M) 

  
Ersättare Anna Holst (SD) 

Göran Hansson (S) 
  
Övriga Jörgen Flink, Förvaltningschef, Kultur- och fritidsförvaltninge, 

Förvaltningschef, Kultur- och fritidsförvaltninge 
Maria Tigerschiöld, Nämndssekr, Kultur- och fritidsförvaltningen, 
Nämndssekr, Kultur- och fritidsförvaltningen 
Anette Persson, Enhetschef, Ungdomsenheten 

 

  
Justeringens plats och tid  
  
Paragrafer 1-19 
  
Sekreterare  
 Maria Tigerschiöld 
  
Ordförande  
 Anna Nordstrandh (S) 
  
  
Justerare Mats Sjöslätt (C) Lena Bönnemark (M) 
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Fritidsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2018-02-06 FRN 2018/24 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

  
  
 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Beslutande organ Fritidsnämnden 
  
Datum då anslaget sätts upp  
  
Datum då anslaget tas ned  
  
Förvaringsplats  
  
Underskrift  
 Maria Tigerschiöld 
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Fritidsnämnden 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2018-02-06 FRN 2018/24 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

§ 7 Behov av fritidsgårdar i Trelleborgs kommun 
Dnr FRN 2017/120 

Ärendebeskrivning 
Fritidsnämnden beslutade 2016-09-06, §66 Medborgarförslag - Fritidsgård på 
Väster, att ge förvaltningen i uppdrag att se över behovet av fritidsgårdar i 
Trelleborgs kommun. 

Beredning 
Fritidsgårdsutredning 

Nulägesbeskrivning 

Idag har vi följande sex fritidsgårdar i kommunen fördelade över centralort och 
landsbygd; Anderslövs fritidsgård, Backafalls fritidsgård och Filmverkstan, 
Gasverket Ungdomens Hus, Skegrie fritidsgård, Smygehamns fritidsgård och 
Tjejloftet. 

Framtidens lokalbehov 

Framtiden för Gasverket Ungdomens hus är väldigt oviss, det finns långtgående 
planer på att byggnaden kommer att rivas för att ge plats för nybyggnation. Detta 
medför en flytt av verksamheten och i dagsläget är det inte klart vart men det förs 
diskussioner om att förlägga den på Skyttsgården. Detta innebär i så fall även att 
skatehallen försvinner, en lösning på det skulle kunna vara att hitta en ny lokal som 
då kanske kan drivas av en förening. 

En flytt till Skyttsgården skulle innebära en förskjutning åt öster så att det blir 
längre väg för ungdomarna på väster/norr att  ta sig till fritidsgården men med 
fördelen av närheten till stationen.       

Planerna för Skyttsgården innefattar även en flytt av kansliet på Söderslättshallen 
vilket skulle frigöra lokaler där. Dessa lokaler hade varit utmärkta att göra om till 
fritidsgård eftersom där är så mycket aktiviteter som lockar ungdomar och det 
redan idag är ett  ”hängställe”. Detta skulle kunna ge synergieffekter genom att de 
traditionella, ofta föreningslösa, fritidsgårdsbesökarna kan lockas till att prova på 
idrott och att de integreras med andra ungdomar och får bra vuxna förebilder i form 
av duktiga föreningsledare.       Detta skulle vara en bra lösning för att tillgodose 
ungdomarna på väster/norr med tanke på att det byggs nytt också nu i norra delen 
av staden. 
                                                                                                                                      
                                                                                                                  

Backafall skulle behöva flytta ut från Fagerängsområdet för att attrahera andra 
besökare och göra den mer lättillgänglig så som förslag låg på att flytta den till 
Köpingeskolan innan den revs. Det påbörjades också en utredning om att bygga en 
kombinerad fritidsgård/bibliotek på öster som förslagsvis skulle ligga där 
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Köpingeskolan låg eller i närområdet. 

Skegrie fritidsgård kommer att flytta till nya lokaler 2019 i idrottshallen. Detta 
kommer att innebära att behovet i Skegrie är tillgodosett en tid framöver. 

Smyge fritidsgård är i behov av egna lokaler då de idag delar med 
fritidsverksamheten i skolan vilket innebär att det blir mycket begränsade 
öppettider och att lokalerna inte är direkt anpassade till fritidsgårdsverksamhet. 

Tjejloftets lokaler är inte heller optimala då de ligger på andra våningen och 
därmed inte är tillgängliga för personer med funktionsvariationer. Det föreligger 
även ett stort renoveringsbehov av dessa lokaler då det tidigare varit en lägenhet 
och är inrett med ett gammalt ej ergonomiskt standardkök och endast en toalett. 

När den framtida kuststaden ska byggas så är det naturligtvis av största vikt att man 
tar med en fritidsgård i byggplanerna för denna nya stadsdel vilket också skulle 
tillgodose de sydvästra stadsdelarnas behov. 

Sammanfattning 

Nybyggnationen ökar hela tiden och med den inflyttning som sker ökar stadens 
befolkning och därmed underlaget för fritidsgårdarna. Behovet av en meningsfull 
fritid kan inte nog understrykas då sysslolöshet riskerar att leda till att man hamnar 
i utanförskap med de negativa konsekvenser det innebär. 

En betydande faktor vid inflyttning är att man tittar på utbudet av fritidsaktiviteter 
och det ökar attraktionskraften betydligt om man kan erbjuda ett stort och varierat 
sådant. 

Det är i nuläget med så många oförutsägbara variabler svårt att göra en rättvis och 
fullständig analys av behovet av fritidsgårdar i framtiden, dock kan man konstatera 
att det finns och kommer att finnas ett stort behov av denna typ av verksamhet även 
framöver. 

För närvarande är det bättre att satsa på att upprusta och förstärka de befintliga 
gårdarna och avvakta de beslut som väntar framöver om lokalförsörjning. 

Beslut 
Fritidsnämnden ser gärna att fritidsgården i Anderslöv får lokaler i nya Familjens 
Hus. 

Fritidsnämnden beslutar att utredningen återremitteras till nämndssammanträde 3 
april på grund av att Skyttsgården inte är beslutad ännu. Information om 
fritidsgårdar på väster och norr saknas. Samnyttjande önskas av lokaler i 
Smygehamn. 
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